

Van

KING

Aan

Deelnemers StUF Expertgroep en Regiegroep

cc

tijd/locatie

9:30 – 12:30

Utrecht (Hoog Brabant)

Kenmerk

Betreft/datum

Verslag StUF Expertgroep 18 mei 2011.odt

<http://www.kinggemeenten.nl>

**Note: Bij verhindering graag tijdig afmelden**

[StUF community](#)

Aanwezig:

Henri Korver (KING, voorzitter, notulist)  
Maarten van den Broek (messageDesign)  
John Rooijakkers (PinkRoccade, notulist)  
Annemiek Droogh (Waarderingskamer)  
Jurgen Aarden (GouwIT)  
Sid Brouwer (Centric)

Hein van Schijndel (Centric)  
Henry Verdonshot (Procura)  
Han Welmer (GeoTax)  
Dennis Marck (Kadaster)  
Niek Palm (Atos Origin/Dimpact)

Afgemeld:

Jan Brinkkemper (KING, notulist)  
Erik Spreeuwenberg (Circle Software)  
Kevin Dragstra (Circle Software)  
Gershon Janssen (zelfstandiger)

## 1. Opening en mededelingen

- Sid Brouwer (Informatie Analist) stelt zich voor als nieuwe deelnemers namens Centric. Het is niet helemaal duidelijk of Sid structureel gaat deelnemen of dat dit incidenteel is.
- Op 17 mei is een eerste bijeenkomst geweest van het StUF testplatform. De deelnemers waren enthousiast. Annemiek Droogh deelt tijdens de vergadering een kopie van de gehouden presentatie uit.
- Jan Brinkkemper is ziek en daardoor is het verslag nog niet gecorrigeerd naar aanleiding van de opmerkingen die onder andere door PRLG zijn ingediend.
- Wegens ziekte Jan Brinkkemper zullen John en Henri deze vergadering gezamenlijk notuleren.

## 2. Goedkeuring notulen vorige vergadering (inclusief actie- en besluitenlijst)

- De opmerkingen van PRLG zijn niet verwerkt binnen het verslag (moet nog gebeuren).

- De conclusie dat binnen het BAG-WOZ koppelvlak gewerkt zou moeten worden met vrije berichten is prematuur en kan dus nog niet definitief getrokken worden.
- Nico Romijn wordt de opvolger van Peter Klaver als voorzitter van de StUF regiegroep. Nico is een vaste medewerker van KING.
- Actiepunten 183 en 185 zijn afgerond. Henri heeft de nieuwe 3.02 versie van de StUF protocolbindingen overhandigd aan de voorzitter van de regiegroep (Nico) en Henri hoopt dat het in de aankomende regiegroep wordt behandeld en goedgekeurd.
- Actiepunt 186 blijft staan. Henri vraagt binnen KING na wat de status is van de KING werkgroep GEMMA. Tevens wordt het document van John over de binnengemeentelijke gegevensuitwisseling aangeboden aan deze werkgroep als mogelijke basis van een architectuurprincipe. Ook actiepunt 187 blijft staan.
- Actiepunt 188 is afgerond.
- Actiepunt 189 blijft nog even staan. Het is belangrijk dat de organisatorische en beheersmatige consequenties van het nieuwe beheermodel ook in de expertgroep worden besproken hoewel het hoofdzakelijk een regiegroepdiscussie is.
- Actiepunten 190 en 192 zijn afgerond.

### **3. Goedkeuring extraElements**

- Naast de centrale lijst van extraElements die goedgekeurd zijn door KING worden ook de door leveranciers gebruikte elementen centraal door KING gepubliceerd.
- De door PRLG aangeleverde SEPA elementen worden goedgekeurd onder de voorwaarde dat ze door het RSGB worden ondersteund. Binnen bg0310 moeten de extraElements niet opgenomen worden bij SUB maar bij NPS en NNP of VES (navragen bij Ellen Debats).
- Er blijken enkele extraElements te ontbreken m.b.t. de BAG-GBA en BAG-WOZ koppelvlakken. Hiervoor worden door Annemiek en Han errata aangeleverd.

### **4. Visie StUF beheermodel Kadaster (met toelichting van Dennis Marck)**

Toelichting door Dennis Marck (Kadaster) die met name het toepassingsgebied van StUF raakt. Er is bij het Kadaster onduidelijkheid wat nu precies de verplichtingen en vrijheden zijn bij het beheren van een sectormodel. Bijvoorbeeld: wat valt wel en wat valt niet onder het comply-explain regime, is een verticaal sectormodel verplicht om stuf-bg of stuf-zkn te gebruiken (antwoord: nee), etc. De onduidelijkheid wordt enerzijds veroorzaakt door een stukje kennisgebrek bij het Kadaster wat nog moet worden ingevuld, en anderzijds door het complexe beheermodel van StUF waarvan de uitleg verbeterd kan worden. Er zijn nog geen concrete stappen genomen. Voortzetting van de discussie moet plaatsvinden in de regiegroep waar het eigenlijk thuis hoort.

### **5. Bespreken best practices voor sectormodel ontwerp**

Inhoudelijk is het document nog niet behandeld omdat vanuit Centric opnieuw de discussie ontstond over de flexibiliteit van StUF en het beheermodel versus de eenduidigheid van de gewenste informatiestromen binnen gemeenten. Centric denkt dat het nieuwe beheermodel aanstoot kan geven tot meerdere berichtdefinities voor hetzelfde event (b.v. verhuizing). De meerderheid van de groep denkt er anders over: de extra

flexibiliteit zorgt juist voor scherpere berichten (meer eenduidigheid) en de expertgroep is er zelf bij om te voorkomen dat er conflicterende berichten worden toegevoegd.

In de huidige situatie kunnen er voor een verhuizing ook al meerdere berichten gebruikt worden binnen stuf-bg. Denk b.v. aan de asynchrone en synchrone variant (npsLk01 versus npsLk02).

Alle deelnemers brengen de komende week hun discussiepunten en wijzigingsvoorstellen in bij KING. Door KING wordt dan alles geconsolideerd en de agendatechnisch voorbereid (AP).

## **6. Bespreken aanpassingen beheermodel**

Alle deelnemers brengen de komende week hun discussiepunten en wijzigingsvoorstellen in bij KING. Door KING wordt dan alles geconsolideerd en de agendatechnisch voorbereid (AP).

## **7. Behandeling openstaande RFC's**

<niet behandeld>

## **8. Urgente post op het forum**

<niet behandeld>

## **9. Rondvraag en sluiting**

Maarten constateert dat het herstructureren van de schema's naar oktober verschuift.

### **Actielijst (vaste nummering)**

	<b>Actie</b>	<b>Wie</b>	<b>Planning</b>	<b>Status</b>
183	Protocolbindingen document 3.02: In de voetnoot bij paragraaf 4.3 staat 'IRI'. Het is niet helemaal duidelijk of dit URI of IRI moet zijn. Indien het URI moet zijn dan was deze fout ook al in een vorige versie aanwezig. Moet uitgezocht worden	Henri	Volgende expertgroep	Gedaan
185	Protocolbindingen document 3.02: In de zin: Zo'n adapter dient in ieder geval het soap-http protocol zoals beschreven in	Henri		Gedaan

	Hoofdstuk 4 te ondersteunen richting het domein van een gemeente op pagina 3 dient een (s) te worden toegevoegd aan soap-http (Actiepunt).			
186	Henri destilleert uit het document van John (informatiestromen.pdf) mogelijke GEMMA principes	Henri	een volgende expertgroep	Loopt
187	Discussie voeren over gevolgen moeten publiceren WSDL's (ook bij ebMS koppelvlakken)	Expertgroep	Volgende expertgroep	Loopt
188	Wijzigingen doorvoeren document <i>AanzetBeheermodelStUFenBestPracticesSectormodellen.pdf</i>	Henri	Volgende expertgroep	Gedaan
189	Nagaan wat de consequenties van de wijzigingen genoemd in document <i>AanzetBeheermodelStUFenBestPracticesSectormodellen.pdf</i> zijn en welke acties ondernomen moeten worden	KING	Volgende expertgroep	Loopt
190	Opsplitsen document <i>BeheermodelStUFenBestPracticesSectormodellen.pdf</i> in een best-practices deel en een beheerdeel	Henri		Gedaan
192	Nadenken over folderstructuur en naamgeving sectormodellen	KING		Gedaan
193	Behandeling RFC's hoger op de agenda zetten	KING	volgende expertgroep	
194	Aanpassen notulen 20 april aan de email van John en	Jan	volgende expertgroep	

	opmerkingen in dit verslag			
195	Uitzoeken of leveranciers ook betrokken kunnen worden bij Gemma bijeenkomsten	KING	volgende expertgroep	
197	Alle deelnemers brengen de komende week hun discussiepunten en wijzigingsvoorstellen tav best-practices- en beheerdocument in bij KING.	Allen	volgende expertgroep	
198	Door KING wordt de input van actie 197 geconsolideerd en de agendatechnisch voorbereid	KING	volgende expertgroep	
199	Ellen vragen naar status van extraElementen die voor het BAG-WOZ koppelvlaak zijn ingediend	Jan	asap	
200	De patch van april valideert volgens Niek niet (bag-file mist en hoofdletters kloppen niet).	Jan	asap	
201	Navragen bij Ellen of het wel klopt dat vestigingen ook bankrekeningen hebben.	Henri	asap	
202	In StUF-BG 3.10 moet de extraElementen voor bankrekeningen naast SUB ook op NPS, NNP en VES worden gedefinieerd indien de huidige modellering in het RSGB klopt (zie actie 201)	Jan	asap	

#	Afspraken/Besluitenlijst	Status
48	Goedkeuring erratum <a href="http://www.kinggemeenten.nl/gemma/gegevens-en-berichten-(stuf)/forums/stuf_3/1321-RFC-Het-wijzigen-van-het-update-element-in-het-vrije-bericht">http://www.kinggemeenten.nl/gemma/gegevens-en-berichten-(stuf)/forums/stuf_3/1321-RFC-Het-wijzigen-van-het-update-element-in-het-vrije-bericht</a>	Besluit
49	Goedkeuring StUFprotocolbindingen 3.02 behoudens een paar kleine wijzigingen	Besluit
50	Vanuit technisch/inhoudelijk perspectief ziet de expertgroep geen bezwaren in het nieuwe beheermodel. De expertgroep adviseert de regiegroep het nieuwe model verder uit te werken.	Besluit